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KI VAGY MI URALKODIK FELETTED? 
 Horváthné Éva élőben elhangzott tanításának nyers szövege 

KSZE Békevár szolgálat, 2024. 04. 06. 
 
Horváthné Éva:  
Drága, szeretett mennyei Atyánk, hálákat adunk Neked a mai napért. Köszönjük, hogy 

együtt, és egységben itt lehetünk előtted, a Te oltárod előtt, mennyei Atyám. Köszönjük, hogy 
a tenyereden hordasz bennünket. Köszönjük azt, hogy egészségben tartasz bennünket, és 
köszönjük, hogy megtanítasz arra bennünket, hogy ellent mondjunk a betegségnek, minden 
tünetnek, a Jézus nevében. Mert tudjuk azt, hogy Jézus elvégezte a kereszten a megváltás 
művét, amiben a gyógyulás is benne van. Köszönjük ezt, mennyei Atyám, hogy szabadok 
vagyunk minden betegségtől, minden rossz dologtól, a Jézus nevében. A gonosznak semmijen 
sincs bennünk, a Jézus nevében. Köszönjük, mennyei Atyám, hogy a gyermekeid lehetünk. 
Köszönjük, mennyei Atyám, hogy a Te családodba tartozhatunk. Köszönjük, hogy a Szent 
Szellem lakik bennünk, és bennünk marad örökké. Mert Ő feltámasztotta Jézust a halálból, és 
ugyanaz a drága Szent Szellem lakik bennünk is. Ő megújítja a mi halandó testünket az Ő 
bennünk lakozása által. Hálákat adunk, Atyám, minden napért, minden percért, ami jó dolog 
történik velünk, mert minden jó Tetőled származik. A magasság Atyjától száll alá. Köszönjük 
ezt Neked! Nincs változás abban, ami Tőled jön, Atyám, mert az mindig ugyanaz marad. A 
Te Igéd, a Te szavad mindig ugyanaz marad, nem változik. Köszönjük ezt, és hisszük ezt, 
mennyei Atyám. Áldunk, dicsérünk, magasztalunk Téged. Köszönjük, hogy a mai napon 
nyitott szívek hallgatnak Téged, Atyám. Rajtam keresztül Te szólod az Igédet. Köszönöm 
Atyám az üzenetet, amit a mai napon a számba adsz, az mélyen meggyökerezik a 
hallgatóknak a szívében, halló fülük lesz az Igére. Köszönjük ezt, mennyei Atyám, hogy 
megértéseket, kijelentéseket kapunk a Te Igédből, és változások jönnek az életünkben. 
Köszönjük Neked, mennyei Atyám! Áldunk, magasztalunk, dicsérünk Téged, a Jézus 
nevében. Ámen!  

Bor Ferenc:  
Köszönjük, drága mennyei Atyám, hogy összejöhettünk az Úr Jézus Krisztus szent 

nevében. Köszönjük Úr Jézus, hogy Te itt állsz középen. Hálát adunk a jelenlétedért, drága 
Szent Szellem, hogy vezetsz bennünket. Köszönjük Atyám, hogy hallhatunk Tőled a szellemi 
füleinkkel, és köszönjük, hogy a szellemi szemeinkkel pedig látást kaphatunk Tőled. 
Köszönjük a Te céljaidat, a Te terveidet az életünkben. Hálát adunk Atyám a Te akaratodért a 
számunkra. A gyógyulás, a szent egészség, a bővölködés, a jólét, a békesség, és minden, ami 
a mennyben van. Köszönjük Atyám, hogy hozzád tartozhatunk, és hálát adunk, hogy 
átadhatjuk az újabb üzeneteket, a kijelentéseket. Hálát adunk, hogy Te megtanítottál minket 
arra, hogy az Igének nincs mélysége. Tehát ha mi ezt kutatjuk, akkor egyre mélyebbre és 
mélyebbre juthatunk a kijelentések által, amihez természetesen szükséges a napi meditálás, az 
elmélkedés, hogy időt fordítsunk a Te Igédre. Köszönjük Atyám, hogy elfogadtunk Urunknak, 
és minden más Úr működését megtagadjuk az életünkben, és visszautasítjuk az életünkben. 
Csak a Te hatalmad alá vetjük magunkat, a Jézus nevében.  

Horváthné Éva:  
Átadjuk Neked, drága Szent Szellem a mai alkalmat, vezesd, irányítsd a Te szolgálódat, és 

azt szólja, ami Tetőled származik, a Jézus nevében. Juttasd eszébe, amit a szájába adtál, a 
Jézus nevében. Ámen! 

Szeretettel köszöntelek benneteket. A hallgatókat is az interneten. Köszönöm az életete-
ket, és azt, hogy megértést kaptok a mai alkalom során is. Mert ez az üzenet elsősorban azok 
számára lesz áldás, akik eddig még nem ismerték fel, hogy hamis Istenek uralják az életüket, 
mert az a mai tanítás címe: Ki, vagy mi uralkodik feletted? Bízom benne, hogy amikor hallod 
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Isten üzenetét, akkor olyan megértést fogsz kapni belőle, amire eddig még soha nem 
gondoltál. Hisszük ezt! Az első igeversünk a Róma 6,16. verse 

Róma 6,16. 
16. Avagy nem tudjátok, hogy akinek odaszánjátok magatokat szolgákul az engedel-

mességre, annak vagytok szolgái, akinek engedelmeskedtek; vagy a bűnnek, ami halálra, 
vagy az engedelmességnek, ami megigazulásra vezet  

Ugyanez az Ige az Új fordítás szerint így hangzik: 
Róma 6,16. Új fordítás 
16. Nem tudjátok, hogy ha valakinek átadjátok magatokat szolgai engedelmességre, 

akkor engedelmességre kötelezett szolgái vagytok annak, mégpedig vagy a bűn szolgái a 
halálra, vagy az engedelmesség szolgái az igazságra?  

Ez az Ige arról szól, hogy kinek engedjük meg, hogy leuraljon bennünket. Tehát ez azt 
jelenti, hogy valami ural bennünket. Mindig ural bennünket valami. Például a betegség, a 
vallásos hagyományok, a rossz szokások, a gonosz szellemi erők, és sorolhatnám tovább, mert 
nagyon sok minden van, rossz dolog, ami ural bennünket. Mindnyájan alávetjük magunkat 
bizonyos dolgoknak vagy valakinek, és ami irányítja az életünket, az az életünknek az igazi 
ura. Ha hívőként azt mondogatod, hogy Jézus az Úr feletted, akkor az igeileg helyes. Mert ha 
ezt mondod, és így is van az életedben, akkor az igeileg helyes. De ha ezzel egyidejűleg 
aláveted magad a tested kívánságainak, vagy az ördög hazugságainak, vagy aláveted magad 
bármi más hamis úrnak, akkor valójában az a te igazi urad, és nem Jézus. Mert a kettő együtt 
nem tud uralkodni feletted. Mindig vagy a gonosz oldalról uralkodik valami feletted, vagy 
Jézus uralkodik. De ezt látnod kell magad előtt, és tudnod kell, és abban kell élned. Sokan 
vagyunk, akik küzdünk valami problémával, ami leuralja az életünket. Mert ha valami 
probléma jön, és annak engedünk, akkor az fogja leuralni az életünket. Hiába Jézus az Urunk, 
hogyha megengedjük, hogy az a rossz dolog leuralja az életünket. Nézzük meg, hogy mik 
lehetnek azok a hamis urak, amik leuralhatják az emberek életét. Például a függőségek, orvosi 
jelentés, bankszámla, kritizálók véleménye, iskolai végzettséged, félelem, körülmények, múlt 
hibái és sérelmei, betegség és még nagyon sok mindent lehetne sorolni.  

Az első, amiről szeretnék nektek beszélni az a MÚLT HIBÁI és sérelmei. Néhány em-
bernek a múltja az ura, mert állandóan a múlton gondolkodik, hogy mi nem sikerült az éle-
tében úgy, ahogy szerette volna, vagy elrontott valamit, vagy bármi, ami rossz dolog történt 
az életében. Akkor emiatt a múltja az ura, mert mindig azon gondolkodik, és ez az egész 
életére kihatással lesz. Mert nem tudja elszakítani magától. Nagyon sok minden tart megkötve 
bennünket a múltunkkal kapcsolatban, rengeteg minden. Ennek ellenére mégis sokan azt 
mondják, hogy Jézus az Úr az életünkben, ami bizony így már nem fedi a valóságot. Mert 
nem engeded azt, hogy Jézus legyen az Urad, hanem azt hagyod, hogy a múltadban történt 
rossz dolgok irányítsák az életedet, de ez már a múlt. Ma viszont új teremtés vagy Krisz-
tusban. Ezért új út, új lehetőségek nyílnak meg a számodra. A 2Korinthus 5,17. így szól, az 
Egyszerű fordításból 

2Korinthus 5,17. Egyszerű fordítás  
17. Így hát, ha valaki Krisztussal egyesült, akkor új teremtménnyé lett! Ami benne 

régi volt, elmúlt, ő pedig minden tekintetben újjá lett! 
Tehát, amikor valaki Krisztussal egyesül, befogadja Krisztust. Akiben benne él a Krisztus, 

akkor az egyesült vele, és új teremtéssé válik. Elmúlnak a régi dolgok! Azt írja Isten Igéje, 
hogy ami benned régi volt, tehát a bensődben régi volt, az elmúlt. Ez minden tekintetben így 
van. Tehát újjá tett minden tekintetben Jézus. Ezért zárd le a múltadat, ne nézz hátra, hanem 
előre, a célra tekintve haladj.  

A következő dolog, ami problémát okoz, a FÜGGŐSÉG. A függőségből sokféle van. Pél-
dául, aki közösségi oldalakat néz folyamatosan, mobilos játékokkal foglalkozik, tévésorozat, 
evésmánia, vásárlás, és még sok más, nagyon sok minden van, ami függőséget okoz. A 
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függőségen belül lehet ez akár káros szenvedély is. Ebből három dolgot mondok: az alkohol, 
a cigaretta és a drog. Amíg az emberek nem szabadulnak meg ezektől a függőségektől, addig 
azok fogják uralni őket. Vagyis az az uruk, aminek megengedik. Itt a káros szenvedélyekkel 
kapcsolatos az alkohol, a cigaretta, a drog. Ha belegondolunk, ezek mind növényekből 
készülnek, és ezek az emberek, akik káros szenvedélyekkel küzdenek, a növények szolgájává 
váltak. Mivel az alkohol, a cigaretta és a drog mind növényekből készül. Tehát a bor szőlőből, 
a sör komlóból, a drog vadkenderből, a cigaretta pedig dohánylevélből készül. Ez mindegyik 
egy növény. Nagyon nagy kijelentés lehet ez az embereknek, aki nagy kijelentést kap belőle, 
hogy egy növénynek veti alá magát. Ebből meg lehet gyógyulni. A gyümölcsök is uralhatják 
az embereket, mert gyümölcsből is készülhetnek alkoholtartalmú italok. 

Ha ezeket rendszeresen fogyasztod, akkor azok leuralnak. Függővé tesznek és tönkre 
tesznek, mind fizikailag, mind az elme szintjén. És ha ezek a káros szenvedélyek uralnak, 
akkor térdet hajtasz a növények előtt, és ez által azok válnak az uraddá. Isten viszont uralmat 
adott az embernek az egész föld felett, amibe beletartozik az összes növény is. Ezt olvas-
hatjátok az 1Mózes 1,26-ban. Én nem fogom most felolvasni. Azt mondja, hogy uralkodjatok 
az egész föld felett. Az egész föld felett azt jelenti, hogy uralkodjunk a növények felett, mert a 
növények is beletartoznak. Tehát bármelyik függőség is uralja és vezérli az életedet, az a te 
igazi urad. Sokan azért nem tudnak megszabadulni a függőségekből, mert nem vetik alá 
magukat a szabadító Jézus uralmának. És e helyett a sötétség, a romlás, a vesztesség ural-
mának vannak alávetve. Ezért a test kívánságait kordába kell tartani. Mert igazából a tested is 
leural, a kívánságok által.  

Galata 5,16–17.  
16. Mondom pedig, szellem szerint járjatok, így a testnek kívánságát nem fogjátok 

véghez vinni. 
17. Mert a test a szellem ellen törekedik, a szellem pedig a test ellen; ezek pedig egy-

mással ellenkeznek, hogy ne azokat cselekedjétek, amiket akartok. 
Ez minden kis úrra, hamis úrra vonatkozik.  
A következő a PORNOGRÁFIA: Hát ez egy kegyetlen úr. Ez a legnagyobb időpazarló. 

Az ilyen ember életére a vesztességek, a romlás és a tönkrement kapcsolatok lesznek a 
jellemzőek. Akik a pornográfiának vetették alá magukat, azok eljutottak arra a pontra, ahon-
nan már csak lefelé vezet az út. Ezt a témát is el kell mondani, mert nagyon sokan szenvednek 
ilyenben is, ilyen problémával. Minél előbb meg kell szabadulni ennek a függőségnek az 
uralma alól, hogy helyes életet élhessen az ember. Nincs olyan mélység, amiből Jézus ne 
tudna kiszabadítani. Nincs olyan mélység, amiből Jézus ne tudna kiszabadítani. Legyen az 
betegség, függőség, bármi más. Mondjuk együtt: Nincs olyan mélység, amiből Jézus ne tudna 
kiszabadítani. Ámen!  

Lukács 4,18.  
18. Az Úrnak Szelleme van énrajtam, mivelhogy felkent engem, hogy a szegényeknek 

az Evangéliumot hirdessem, elküldött, hogy a töredelmes szívűeket meggyógyítsam, 
hogy a foglyoknak szabadulást hirdessek és a vakok szemeinek megnyílását, hogy 
szabadon bocsássam a lesújtottakat, 

Ezt Jézus mondta, hogy Őt Isten elhívta. Isten és Jézus azt mondta nekünk, hogy menjetek 
el, hirdessétek az Evangéliumot minden népnek, és gyógyítsátok a betegeket. Kezeteket te-
gyétek a betegekre, és megszabadulnak. Tehát ugyanazt megcselekedjük, amit Jézus mondott 
itt, a Lukács 4,18-ban. Ugyanezeket mi is megtehetjük. Segíteni kell az embereknek. Aki 
újjászületett, és Isten útján jár, és megismeri Istent, az Ő Igéjét, akkor ezt tudja használni.  

A BANKSZÁMLA az urad? Ez a kérdés. Egy számjegy az urad, ami rá van nyomva egy 
bankjegyre? Nagyon sok embernek a pénz az ura. Akkor ez az, ami az életed felett uralkodik. 
Ilyenkor a láthatókra tekintesz, vagyis a meglévő vagyonodra és nem a láthatatlanokra, Isten 
ígéreteire. Ezt mondhatjuk a szegénységre, vagy mondhatjuk a gazdagságra. A gazdagoknak a 



KSZE Békevár szolgálat — Szeretettel várunk egy látogatásra a főoldalunkon: www.bekevar-portal.hu    

4/11 — Horváthné Éva és Bor Ferenc szolgálata: http://bekevar.fw.hu/sagvar-hang.htm  Isten terve.  

pénz az ura, mert van pénze, a szegények meg azt nézik, hogy milyen kevés pénzük van, és a 
szegénység az uruk. De azt mondja a 2Korinthus 4,18-ban Isten Igéje: 

2Korinthus 4,18. 
18. Mivelhogy nem a láthatókra tekintünk, hanem a láthatatlanokra; mert a láthatók 

ideig valók, a láthatatlanok pedig örökkévalók. 
Tehát hisszük azt, hogy Isten meg tudja sokasítani, ami látható a pénztárcában. Sok em-

bernek, ha kevés van benne, meg tudja sokasítani. Ehhez magyarázatnak a kenyérszaporítás 
történetét hozom fel, amelyet megtaláltok mind a négy evangéliumban, a Máté 14-ben, a 
Márk 6-ban, a Lukács 9-ben és a János 6-ban. Én nem olvasom fel, csak elmondom a törté-
netet nagyjából, hogyan szól. Jézus a kenyérszaporításkor nem a láthatókra tekintett, pedig Ő 
is ugyanazokat a halakat és kenyereket látta, mint a többiek, mint a tanítványok és a sokaság. 
Mégsem mondta azt, hogy ez nem lesz elég. Jézus fogta az öt kenyeret és a két halat, ami 
hihetetlenül kevésnek tűnt annyi embernek. Ugye Isten Igéje azt írja, hogy ötezer ember, de 
ha hozzászámoljuk a gyerekeket és a nőket, akkor tizenötezer ember volt ott, és őket kellett 
jóllakatni. Ezt a kevés dolgot megsokasította Jézus. A két halat és az öt kenyeret. A sokaság 
és a tanítványok viszont a láthatókra tekintettek, és arra a következtetésre jutottak, hogy az öt 
kenyér és a két hal nem lesz elég a tömegnek. Ez azt mutatja, hogy nekik a szegénység volt az 
uruk, Jézusnak pedig a bővölködés Istene volt az ura, aki több mint elegendő. Az 1Mózes 
17,1. verse, amit Isten Igéje mond Ábrámról, és ez nekünk is szól. El Shaddai, az a mi 
Istenünk is, a több mint elegendő.  

1Mózes 17,1. 
1. Mikor Ábrám kilencvenkilenc esztendős volt, megjelenék az Úr Ábrámnak, és mon-

da néki: Én a Mindenható Isten vagyok, El Shaddai, járj énelőttem, és légy tökéletes. 
Tehát mit mondott neki? Járj énelőttem, és légy tökéletes! Ha mi Isten útján járunk, és 

igyekszünk azon, hogy úgy éljünk, ahogy Isten mondja, akkor be tudja tölteni a szükségünket. 
Az El Shaddai szó jelentése a héberben, hogy Isten az, aki több mint elegendő. Visszatérek a 
történethez. Miután mindenki jóllakott még tizenkét kosár élelem megmaradt. Ezt el fogjátok 
tudni olvasni mind a négy Evangéliumban. Ebben Isten bőséges gondoskodását és ellátását 
láthatjuk.  

Máté 6,33. Új fordítás 
33. De keressétek először az Ő országát és igazságát, és ezek is mind ráadásul meg-

adatnak nektek. 
Tehát bőséget is tud Isten adni, ha először az Ő igazságát keressük.  
A KRITIZÁLÓK az uraid? Azok az emberek, akik kritizálnak téged, azoknak megenge-

ded, hogy ők legyenek az uraid? Nagyon sok ember van így, akiket kritizálnak, és leuralják 
ezekkel a szavakkal őket. Mindig van valaki, akinek nem tetszik, hogy hogyan öltözködsz, 
hogyan viselkedsz, amit teszel, vagy tettél, vagy amit mondtál. Ha ennek helyet adsz a 
szívedben, akkor az fog rajtad uralkodni. Mi uralkodik most rajtad? Mi az, ami irányítja a 
gondolataidat? Ami a hitedet irányítja és leblokkolja azt, ami éppen meglop téged. Ismerjétek 
fel, hogy mi az, ami uralkodik felettetek, és azonnal állítsátok le. Álljatok ellen annak. Ha 
szabad akarsz lenni, ne hagyd, hogy a kritikusok meglopják az életedet. Túl kell lépned 
ezeken a piszkálódásokon, negatív véleményeken, beszólásokon. Le kell ezeket zárni. Ki kell 
ezekből a kapcsolatokból lépni. Nem hagyhatod, hogy valakinek a kritizáló szava legyen az 
urad. Érd el azt a szintet, hogy elmondhasd, hogy szabad vagyok, boldog vagyok, bőséges 
életet élek, mert eldöntöttem, hogy Jézus az én Uram. Ámen!  

A szavak is hatalmas urak. Miért? Mert teremtő erejük van.  
Márk 11,23.  
23. Mert bizony mondom néktek, ha valaki azt mondja ennek a hegynek: Kelj fel és 

ugorjál a tengerbe! és szívében nem kételkedik, hanem hiszi, hogy amit mond 
megtörténik, meglesz néki, amit mondott. 
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Ha megnézitek, háromszor szereppel benne az, hogy mondja. Tehát a szavaknak hatalmas 
teremtő erejük van. Negatív és pozitív irányban is, ezt ne felejtsük el. Mert ha negatív dolgot 
szólunk saját magunkra vagy másokra, az is életbe lép. De mindig a pozitív szó jöjjön ki a 
szánkon. Mert a szavak kétféleképpen működhetnek: vannak szavak, amiket mi mondunk ki, 
és vannak szavak, amelyeket ránk mondanak ki. Ha valaki felett a kudarc szavait mondják ki, 
akkor az fog felette uralkodni. Például: Soha nem lesz belőled semmi az életben! Sokat 
hallottam már olyat, hogy a gyermekének azt mondta, hogy soha nem lesz belőled semmi az 
életben. De van olyan is, amikor van egy pár, és mondja vagy a nő, vagy a férfi a párjára, 
hogy ó, hát ezt úgysem tudod te megcsinálni, nem vagy te erre képes. Tehát mindig felemelő 
szavakat kell mondani a másikra. Ezért a kudarc szavai helyett a siker szavait kellene szólni 
mások felett. Néha nem is tudunk róla, hogy megengedjük egy negatív szónak, hogy az 
életünk ura legyen. Mert úgy becsúszik az elménkbe, hogy aztán ott uralkodik. Nem szabad, 
hogy az urunk legyen például, amit valaki sok éve mondott ránk. Sokáig kattog az ember egy 
ilyen dolgon, ha valamit mondanak rá. De ne hagyd, hogy a negatív szavak helyet kapjanak az 
életedben. Nagyon jól ismerjük a következő Igét, a Példabeszédek 18,21-ben. 

Példabeszédek 18,21.  
21. Mind a halál, mind az élet a nyelv hatalmában van, és amiképpen ki-ki szeret 

azzal élni, úgy eszi annak gyümölcsét. 
Ez az Ige nagyon is ráillik a szavakra. Mi az, ami még akadályoz téged valamiben?  
Netán a FÉLELEM az urad? Nagyon sok ember él félelemben. Félelem a kudarctól, a 

sötétségtől, a magasságtól, az autóvezetéstől, a repüléstől, az emberektől, a nyilvános 
szerepléstől, különféle állatoktól stb. mondhatnám még tovább ezt is. A félelem egy úr, ami 
meglop és pusztít. Ha már eleged lett belőle, akkor utasítsd vissza Jézus nevében. Amikor 
ellenállsz az ördögnek, akkor el fog futni előled, el fog menni. A Jakab 4,7. mondja, ismeritek 
az igeverset: 

Jakab 4,7. 
7. Vessétek hát alá magatokat az Istennek; álljatok ellen az ördögnek, és elfut (elme-

nekül) előletek. 
Rettenetes félelemmel elfut előletek. De szólni kell neki, le kell állítani. Álljatok ellen 

neki. A 2Timótheus 1,7. viszont azt mondja: 
2Timótheus 1,7. 
7. Mert nem a félelemszellemét adta nékünk az Isten, hanem erőnek és szeretetnek és 

józanságnak szellemét. 
Az isteni szeretet mindent legyőz, ezt mindenki tudja. Ki irányítja valóban az életedet? 

Jézus vagy valami más úr is, aki belépett az életedbe, és folyamatosan lop tőled? A János 
10,10. azt mondja:  

János 10,10.  
10. A tolvaj nem egyébért jön, hanem hogy lopjon és öljön és pusztítson; én azért 

jöttem, hogy életük legyen, és bővölködjenek. 
A Bővített fordítás azt mondja, hogy bőséges életük legyen. Az ellenség azért jön, hogy 

lopjon, öljön és pusztítson, azt írja Isten Igéje. Mindezt csak akkor tudja megtenni, ha te ajtót 
nyitsz neki, amivel megengeded, hogy működjön az életedben. Csak akkor tud az ördög lopni 
tőled, ha megengeded neki. Ha nem Jézusnak, hanem más uralmaknak veted alá magadat, 
akkor be tud lépni az életedbe, és tönkre teheti azt. Az elménkben tudjuk, hogy Jézus az 
Urunk, de az életünkben sajnos sok más befolyásnak is alávetjük magunkat. Rajtad múlik, 
hogy mit engedsz be az elmédbe.  

Az ORVOSI JELENTÉS az urad? Az az urad, amit az orvos mond? Az orvos szolgálhatja 
a gyógyulásodat, de ne engedd meg, hogy egy negatív orvosi eredmény leuraljon téged. Tehát 
nagyon fontos, hogy elhisszük-e azt, hogy mi van az orvosi leleten, vagy megtagadjuk. Tehát 
nagyon fontos, hogy ne uraljon le téged, amikor meghallod, hogy mit mond az orvos a 



KSZE Békevár szolgálat — Szeretettel várunk egy látogatásra a főoldalunkon: www.bekevar-portal.hu    

6/11 — Horváthné Éva és Bor Ferenc szolgálata: http://bekevar.fw.hu/sagvar-hang.htm  Isten terve.  

leletben. Mert nagyon sok helyen mondják a három betűs szót az orvosok, és akkor ott vége 
az ember életének. Még annak is, aki egészséges volt. Már hallottunk olyat, hogy összeke-
verték a leletet, és az egészségesnek azt mondták, hogy rákos, a betegnek meg azt mondták, 
hogy gyógyult. És aki nem volt rákos, az beteg lett és meghalt, mert rögtön magához vette a 
rossz jelentést, és valóságot öltött az életében. Tehát amikor az orvos azt mondja, hogy gyó-
gyíthatatlan beteg vagy, akkor azt nem kell elfogadnod. Nem kell alávetned magad ezeknek a 
szavaknak. Azt kell elfogadnod, amit Jézus mond az Igéjében a helyzeteddel kapcsolatban. 
Így Jézus marad a te Urad, és nem az orvosi jelentés, nem az orvos szava. Kettő Igét fogok 
felolvasni nektek. Az 1Péter 2,24-et mindenki ismeri. De ezt nem csak elolvasni kell, átfutni 
rajta, hanem meg kell rágni szavanként. Elmélkedni rajta, gondolkodni rajta és a szívedbe 
gyökeret fog verni. És kikel, és megjön az eredménye, felnövekedik.  

1Péter 2,24. 
24. Aki a mi bűneinket maga vitte fel testében a fára, hogy a bűnöknek meghalván, 

az igazságnak éljünk: Akinek sebeivel gyógyultatok meg. 
Azt írja, hogy az igazságnak, Isten Igéjének éljünk. Az Apostolok cselekedetei 4,30. 

viszont azt mondja: 
Apostolok cselekedetei 4,30.  
30. A Te kezedet kinyújtván gyógyításra; és hogy jelek és csodák történjenek a Te 

szent Fiadnak, a Jézusnak neve által. 
Jézus nevében is erő van, és gyógyulást hoz az életedre. Most beszéljünk a gyógyulás át-

vételéről, amit több hamis úr is tud akadályozni. Ezért a gyógyulás nem tud sokszor a való-
ságba jönni, nem tud átjutni a többi úr miatt, mert folyamatosan azokat szolgáljuk.  

A sok úr miatt nem tudsz megállni hitben a gyógyulásoddal kapcsolatban, mert mindig jön 
valami negatív dolog, ami leural bennünket. Olyan dolgoknak vetjük alá magunkat, amelyek 
ellopják az egészségünket. Mondhatjuk úgy is, hogy máshol jár az eszünk: arra fókuszálsz, 
hogy mások milyen negatív dolgokat mondanak a betegségeddel kapcsolatban, és azt elfoga-
dod. Ha azt fogadod el, akkor az lesz az urad, mert nagyon sokan képesek beléd beszélni, 
hogy ebből ez lesz, ebből a betegségből pedig ez így lesz. Apád is ilyen beteg volt, akkor 
neked is ez lesz a bajod, és azért van ez nálad. Nem szabad ezeket elfogadni. 

Vannak olyan hamis urak, amelyeknek sokan megengedik, hogy uralják őket, amivel a 
betegségnek helyet adnak az életükben: ők alávetik magukat a betegségnek, ezért az életük-
ben, minden a szenvedés körül forog. Ez egy idő után erődítménnyé válik az elméjükben, 
falakat emelnek maguk köré a gondolkodásukban, és uralkodóvá válik az életükben. Ezzel el-
lentétben vannak, akik nem vetik alá magukat a betegségnek, vagy az orvosi jelentésnek, mert 
Jézust tekintik a valóságos Uruknak. Dicsőség az Istennek, hogy vannak ilyenek. Halleluja!  

Nézzük meg a Bibliában azoknak az embereknek a példáját, akik nem voltak hajlandóak 
alávetni magukat más uraknak. Nagyon jól ismert történet a vérfolyásos asszony története, 
amit most nem olvasok fel, de megtaláljátok a Márk evangélium 5-ös fejezetében a 25-ös 
verstől a 34-esig. Tudjuk a történetet, vázlatosan elmondom, hogy ez a vérfolyásos asszony 
tizenkét éve volt már beteg és hiába ment az orvosokhoz, nem tudtak rajta segíteni. Az összes 
pénzét elköltötte, ezt is tudjuk. Hallott egyszer Jézus felől és hit ébredt a szívében, kimondta a 
hitét: ha megérintem Jézus ruhája szegélyét, akkor meggyógyulok. A betegsége miatt 
tisztátalannak számított és ez miatt nem mehetett közösségbe. A törvény szerint, ha emiatt 
közösségbe ment, halálra kövezték: de ez az asszony a hitét megcselekedte, nem számított, 
hogy mi volt a törvényben. Megszegte a törvényt és bement a tömegbe, és elérte a célját: 
megérintette Jézus ruhája szegélyét és azonnal meggyógyult.  

Ahogy elmondtam, a vérfolyásos asszony nem tartotta be a törvényben előírt szabályokat, 
amely azt mondta rá, hogy a betegsége miatt tisztátalan, ezért nem mehet közösségbe. Ha a 
vérfolyásos asszony alávetette volna magát a törvény uralmának, akkor mi történt volna? Nem 
gyógyult volna meg és nem érte volna el a célját. Tehát, nem hajolt meg a törvény előtt, 
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hanem az Istenbe vetett hite alapján megcselekedte a hitét. A törvény nagyon szigorú úr volt, 
ami egy komoly akadályt jelentett a számára, de nem engedett a vallás urának és nem vetette 
alá magát a félelem urának sem: mert lehet, hogy valaki azt mondta volna, hogy nem mer 
bemenni a tömegbe, mert fél, hogy halálra kövezik. Ez az asszony, nem vetette magát alá. 
Amikor Istenbe vetjük a bizodalmunkat és bátran megyünk előre, akkor Isten megvéd minket 
akármilyen törvény is van. Isten megvéd minket, ha Őt el akarjuk érni. Néha a sarkunkra kell 
állni és azt mondani, hogy elég volt, végeztem a megkötözöttséggel, végeztem azzal, hogy a 
törvény megkötöz engem, végeztem a félelem urával, végeztem ezekkel a szokásokkal, 
végeztem ezzel az életmóddal, változtatni fogok. Azt mondom, elég volt! Döntök. Én Jézust 
akarom követni, Jézust akarom elérni, és ha vissza akarnak tartani, én akkor is megyek, és 
akkor sem adom fel. El kell jutni arra a pontra, hogy eleged legyen a kínokból, mert különben 
az élet egyre lejjebb és lejjebb fog csúszni, de Jézusnál nincs lehetetlen.  

A második történet a Márk evangéliumban található, a 2,1‒12. versig, a gutaütött a hord-
ágyon (vagy a béna a hordágyon).  Ezt a történetet is ismeritek, az ő történetét fogom elmon-
dani. Jézus egy házban prédikál, ahol olyan sokan gyűltek össze, hogy sokan nem fértek be a 
házba. Négy ember hordágyon hozott egy bénát, hogy Jézus meggyógyítsa. Mivel az ajtón 
nem tudtak bemenni és nem voltak hajlandóak várakozni sem, ezért a tetőt megbontva eresz-
tették le Jézus elé a beteget, és Jézus meggyógyította ezt a beteget. Ez van a történetben. A négy 
férfi úgy döntött, hogy nem vetik alá magukat az illemszabályok urának. Hordágyon vitték a 
bénát, akit a nagy tömeg miatt nem az ajtón keresztül, hanem a tetőn át vittek Jézus elé.  

Néha vannak olyan helyzetek, amikor nem tudod betartani az illemszabályokat, mert 
amikor Isten szól hozzád, akkor bizony tenned kell valamit!  

Van egy példa, hogy az orvosi rendelőben illendően vársz arra, hogy majd sorra kerülsz, 
hogy szólítanak, de netán, ha a váróban valaki rosszul lesz, akkor gondolkodás és várakozás 
nélkül, mit teszel? Bekopogsz az ajtón, és kéred az orvosi segítséget. Előfordulhatnak olyan 
esetek, amikor meg kell tenned azt, amire a Szent Szellem késztet, mert sokszor a szokás, a 
hagyomány megakadályozza azt, hogy eljuss Istenhez, eljuss a megoldáshoz. 

A harmadik eset a vak Bartimeus esete, aki megállt hitben: a Márk 10,46‒52. versig. Ez a 
vak Bartimeus az út szélén ülve elkezdett kiabálni az arra elhaladó Jézusnak. A Jézust kísérő 
tömeg pedig mit csinált? El akarta hallgattatni őt, csitították, hogy hallgass! Ne kiabálj! De ez 
a vak Bartimeus úgy döntött, hogy nem veti alá magát a leuralásnak, hanem egyre hangosab-
ban kezdett kiabálni, mert meg akart gyógyulni. Amikor Jézus magához hívatta Bartimeust, 
akkor ő hitben levetette a vakságot jelképező ruháját, ami a kisebbrendűséget jelentette. Jézus 
elé kerülve a hite alapján, azonnal meggyógyult a vakságból. Ha Bartimeus engedett volna a 
leuralásnak és a kisebbrendűségnek, akkor ezek korlátozták volna abban, hogy visszanyerje a 
látását; és amikor Jézus magához hívatta Bartimeust, akkor lehetőséget adott a számára, hogy 
a vak mondja meg Neki, hogy mit tegyen vele. Azt írja Isten Igéje a Márk evangélium 10,51. 
versében:  

Márk 10,51. 
51. És felelvén Jézus, monda néki: Mit akarsz, hogy cselekedjem veled? A vak pedig 

monda néki: Mester, hogy lássak.  
      Megmondta, hogy mit akar. A mi döntésünkön múlik, hogy Jézusnak mit engedünk meg, 
hogy megcselekedje az életünkben. Jézus megtette már, ezt elvégezte a kereszten, de nekünk, 
meg kell engednünk, hogy Ő meggyógyítson. Úgy, ahogy más uraknak, hamis uraknak en-
gedjük, hogy uralkodjanak felettünk, ugyanúgy Jézusnak is meg kell engednünk, hogy Ő 
legyen az életünk Ura. Jézus szemében egyetlen kisebbrendű ember sincs, de te tarthatod 
magad annak, ami az elmédnek a szüleménye. De ettől minél előbb szabadulj meg, mert 
Krisztusban új teremtés vagy! Sok újjászületett hívő mondja azt, hogy Jézus az Úr felette, de 
az alapján, ahogyan él, azt mutatja meg valójában, hogy ki az úr felette, mert ahogyan él, az 
megmutatja.  
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Mi az, ami tényleg uralkodik feletted? A test irányítja az életedet? A lelked irányítja az 
életedet? A barátaid irányítják netán az életedet, vagy más dolgok irányítják az életedet? Vagy 
Jézus irányítja az életedet? Mert annak vagy a szolgája, akinek, vagy aminek engedelmes-
kedsz. Ez lehet Jézus, de lehetnek a hamis urak is. Az embereket leuralhatják a gonosz 
szellemek, más emberek, a függőségek, a félelem, vagy bármi más. Amíg nem döntesz úgy, 
hogy nem akarod ezeknek a befolyását, addig változatlan marad minden. De amikor eldöntöd, 
hogy ebből elég, akkor azonnal szabaddá válsz. Most azonnal szabad lehetsz, ha már eleged 
van a hamis urakból, akik meglopják az életedet. Vedd át a szabadságodat! Semmi sem 
állíthat meg ebben, ha úgy döntesz! Hogyan tudod elnyerni a szabadságodat? Úgy, hogy 
aláveted magad Istennek: ehhez meg kell ismerned Istent, és meg kell ismerned az Ő akaratát. 

Megnézzük, hogy a János 8.32. mit ír! 
János 8.32. 
32. És megismeritek az igazságot, és az igazság szabaddá tesz titeket. 
Ámen! Az igazság megismerése tesz szabaddá. Az igazságnak a megismerése, ami Isten 

Igéje. Tehát Isten Igéjének a megismerése, az igazság tesz szabaddá benneteket, a megismeré-
se. Szabaddá tesz a betegségtől, a függőségtől, a félelemtől, a rossz gondolatoktól, a babo-
náktól, a rossz szokásoktól és még tudnám sorolni, hogy mennyi mindentől szabaddá tud tenni 
az igazság megismerése. Az Igéből tudjuk, hogy az embereket befolyásoló negatív, hamis 
urak, már két évezrede trónfosztottak, Jézus megváltó munkája által. A Kolosse 2,15. mondja 
el az Igében, hogy le lettek győzve, az ellenség le van győzve. Én most az Egyszerű fordítás-
ból olvasom nektek a Kolosse 2,15-öt:  

Kolosse 2,15. Egyszerű fordítás 
15. Ugyanakkor a szellemi világ fejedelmeit és uralkodóit Krisztus közreműködésével 

megfosztotta hatalmuktól, és diadalmenetében közszemlére tette őket, mint győztes hadvezér 
a foglyait. 

Ámen! Isten elrendelte, hogy Jézus, legyőzze az ellenséget, és Ő megtette. A győzelemről 
gondolkodj, hogy győztesnek lásd magad! Fontos, hogy a győzelemről gondolkodj és úgy is 
lásd magad!  

A Példabeszédek 23,7. verse azt mondja: 
Példabeszédek 23,7/a. 
7/a. Mert amiként az ember gondolkodik magában, olyan is valójában. 
Ámen! Az vagy, amit magadról gondolsz. Hogyan látod magad? Áldozatként, függőnek, 

betegnek, méltatlannak, szegénynek, vagy bármi másnak? Tehát, hogyan látod magad, mert 
amilyennek látod magad, az a te urad. De amikor Jézus válik a te Uraddá, amikor a szemellen-
ző leesik a szemedről, attól kezdve minden lehetségessé válik, bármi is uraljon.  

Azt írja a Márk evangélium 9,23. verse: 
Márk 9,23. 
23. Jézus pedig monda néki: Ha hiheted azt, minden lehetséges annak, aki hisz. 
Vagy minden lehetséges a hívőnek, de nemcsak a hívőnek, hanem annak, aki hisz, mert 

azok a hívők. Akik újjá vannak születve, azoknak minden lehetséges. Ahogy az Ige elkezd 
gazdagon lakozni benned, akkor elkezded meglátni Isten ígéreteit. Azért kell Isten Igéjével 
foglalkozni, hogy az gazdagon lakjon benned, lakozzon benned, a bensődben. Foglalkozz 
Vele, és akkor meglátod Isten ígéreteit! Dicsérd Istent, és akkor elkezdesz megszabadulni a 
láncoktól és mindazoktól a dolgoktól, amik eddig fogva tartottak!  

És a szabadság. Milyen jó szabadnak lenni! Az egy új látás születésével kezdődik, a teljes-
ség és a bőséges élet látásával. Nagyon fontos, hogy mit látsz, hogy szellemben mit látsz! Ez 
azt jelenti, hogy hitben a szellemi szemeiddel lásd magad: szabadnak, épnek, gyarapodónak! 
Amikor úgy döntöttél, hogy szabad akarsz lenni, az egy döntés. Nagyon fontos, hogy dön-
töttél! Amikor úgy döntöttél, hogy szabad vagy és úgy, hogy aláveted magad az életet adó Jé-
zusnak, aki bőséggel adja az életet, akkor a megtévesztés lekerül a szemedről. A súly lekerül a 
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válladról. Tegyél félre minden terhet, és akkor boldoggá válsz, örömtelivé válsz, és minden 
megváltozik az életedben. De mindaddig, amíg a többi kis urak, azok a hamis urak uralják az 
életedet, akik megkötöznek téged, lenyomva tartanak, betegen tartanak, szegénységben tarta-
nak, méltatlan tudatúnak tartanak, bűntudatban tartanak, függőségben tartanak, vagy bármi 
másban, és ha te ezt hagyod, akkor a jövőd meg van pecsételve. Ne engedd! Tegyétek Jézust 
az Uratokká és a gondolatvilágotok Urává, a szavaitok Urává, az érzelmeitek Urává! Ne élje-
tek hullámzó életet, hogy egyszer fent, egyszer lent módon! Szabaddá válni egy döntés 
kérdése. Jelentsd ki hitben, hogy szabad vagyok és abban a bőségben járok, amit Jézus adott 
nekem! 

Mondjátok utánam: Szabad vagyok és abban a bőségben járok, amit Jézus adott nekem! 
Ha meghozod a döntést, akkor az élet elkezd hatni a fizikai testedre. A fizikai tested igazodni 
fog ahhoz az Úrhoz, aki fölötted van. Bármi, ami Jézuson kívül úr feletted az olyan, mint a 
rozsda, ami romlást hoz az életedbe. Ha a halálról és a félelemről gondolkodsz, és arról 
beszélsz, akkor nem várhatod azt, hogy a testedben az élet működjön.  

A Galata 6,8. igeverse azt mondja: 
Galata 6,8. 
8. Mert aki vet az ő testének, a testből arat veszedelmet; aki pedig vet a Szellemnek, a 

Szellemből arat örök életet.  
Ha a testednek vetsz, akkor romlást aratsz. A pusztulásnak is van egy ura, és az a sötétség.  
A János 8,36. verse azt mondja: 
János 8,36. 
36. Azért ha a Fiú szabaddá tesz titeket, valósággal szabadok lesztek. 
Ámen! Szabadnak kellene lenned a hamis uraktól, ehhez viszont Jézust kell választanod 

az Uradnak. Ámen! 
Bízom benne, hogy amit hallottatok az segítség volt számotokra és hiszem, hogy meg is 

cselekszitek, hogy megszabaduljatok a hamis uraktól, ami uralkodik felettetek. Ámen! 
Köszönöm, hogy meghallgattatok! 
Hálás vagyok Uram a Te szavadért, az igazságodért, amit megismerhetünk, Jézus 

nevében. Köszönöm azokat a szíveket, akik hallgatták a mai üzenetet! Köszönöm Uram, hogy 
megeleveníted ezeket a szavakat az ő szívükben. Hálás vagyok ezért a Jézus nevében. Ámen! 

Szeretném megkérdezni, hogy van-e valakinek még üzenete? Van.  
      Bor Ferenc: 

Nekem is van. Köszönjük az Urnak ezt a mai mélyenszántó üzenetet! Én egy mondatban 
tudnám összefoglalni. Jézusé legyen az utolsó szó! Ezt egy nagyon régi pesti tanításban 
hallottam. Függetlenül attól, hogy mit mondanak mások, mit mond a környezeted, mit mond 
az orvosi jelentés, Jézusé legyen az utolsó szó. Ez azt jelenti, hogy akkor Jézus a te Urad és 
nem a körülmények, és nem az a sok hamis úr, amiről Évi pásztor tanított ma. Ez egy nagyon 
hiánypótló tanítás volt szerintem, hogy nagyon sokan fognak ebből megértést és szabadulást 
nyerni.  

Horváthné Éva: 
Egy tanításban is nagyon jó sokszor megismételni ezeket a dolgokat, mert úgy ég bele a 

szívünkbe. Nagyon fontos, hogy többször, több mondatban elmondjuk ezeket, ismétlés-
képpen.  

Bor Ferenc: 
Nem régen volt húsvét, úgyhogy a feltámadás bizonyítékául is szeretnék hozni egy esetet. 

Egy pásztor, akinek a neve Charles Colson, a következőképpen állította fel ezt a bizonyítékot 
(a Bibliában nagyon sok bizonyíték le van írva Jézus feltámadásáról). Az egyházunkban a 
legutolsó tanítás, éppen erről szólt. Így hangzik ennek a pásztornak a megállapítása. „Én 
tudom, hogy a feltámadás tény, és a Watergate-botrány bizonyította be ezt a számomra. 
Hogyan? Tizenkét ember tanúsította, hogy látták a halálból feltámasztott Jézust, és negyven 
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éven keresztül hirdették ezt az igazságot anélkül, hogy egyszer is megtagadták volna. 
Mindnyájukat megverték, megkínozták, megkövezték és börtönbe vetették. Nem hordozták 
volna el mindezt, ha nem ez lett volna az igazság. A Watergate-botrányba belekeveredett a 
világ legbefolyásosabb emberei közül tizenkettő, és ők képtelenek voltak három hétig életben 
tartani egy hazugságot. Tizenkét ember-tizenkét ember, itt van egy párhuzam. Azt akarod 
velem elhitetni, hogy a tizenkét apostol negyven évig képes volt életben tartani egy 
hazugságot? Teljességgel képtelenség.” Most egy kis magyarázatot szeretnék hozzáfűzni, 
hogy mi az a Watergate-ügy vagy Watergate-botrány. A Watergate-botrány amerikai politikai 
botrány és krízis volt az 1970-es években, és Richard Nixon elnök lemondásához vezetett. 
1972-ben egy éjszaka a washingtoni Watergate irodaházban öt személyt értek tetten a 
rendőrök, akik lehallgató készüléket szereltek fel egy pártelnök irodájába, és ebből pattant ki 
ez a politikai botrány. Itt a lényeg az, hogy ilyen alapon is be lehet bizonyítani azt, hogy Jézus 
feltámadt.  

Köszönöm szépen a figyelmeteket! 
 

Bor Ferenc: 
Egy közös imára hívunk benneteket. Ismeritek a Hiszek egy imáját, szoktátok imádkozni? 

Egy kicsit másképpen, de azt imádkozzuk, úgy, ahogy Pál apostol tanítja.  
Álljunk fel és tiszteljük meg az Urat ezzel! Jézus Krisztus mindenkinek a szíve ajtaja előtt 

kopogtat, aki még nem engedte be a szívébe. Úgy, ahogy a kártyanaptáron van, ott kopogtat 
az ajtón, és szeretne mindenkiben lakozást venni és mindenkinek a segítségére lenni. Isten egy 
hatalmas adakozó, a legnagyobb adakozó, mert Ő a Fiát áldozta fel! Elküldte a földre. Hisztek 
Jézus Krisztusban? Hallottatok Róla?  

Az imánk így hangzik, mondjuk együtt, mondjátok utánam: 
Teremtő Istenem, eléd állok, és fennhangon imádkozom.  
Hiszem, hogy Jézus Istennek Fia. 
Hiszem, hogy Jézus meghalt az én bűneimért, a Biblia tanítása szerint. 
Hiszem, hogy Jézus feltámadt a halálból, az én megigazulásomért, 
Hogy Ő igazzá tegyen engem Isten előtt.  
Kérlek Jézus, költözz a szívembe, és teremts újjá engem! 
Kérlek Jézus, legyél az én Uram, Megváltóm és Gyógyítóm! 
Meg vagyok váltva. Újjászülettem Krisztusban. 
Az Ő szent vére megtisztított minden bűntől. 
Köszönöm Úr Jézus, az örök életemet. Ámen! 
 
Aki ezt hittel, őszintén, szívből elmondta, annak megvan a belépése a mennyországba. 

Megvan a mennyei útlevele. Kettős állampolgár lett ettől a pillanattól kezdve.  
Istennek van egy másik ajándéka. A Szentlélekről hallottatok? Az eredeti görög Bibliában 

ezt úgy mondják, hogy Szent Szellem és mi ezt használjuk, de a Szentlélekről van szó. Ne 
ijedjetek meg! Ez nem egy újabb fogalom. Isten szeretné a Szent Szellemét nekünk adni, 
Jézus után. Jézust befogadtuk a szívünkbe, ez már miénk, őrizzük! De a Szent Szellemet is 
szeretné nekünk adni, hogy legyen segítőnk, támaszunk, mindaddig, míg Jézus vissza nem 
jön! Ezt egy imádsággal lehet megkérni.  

Így hangzik az imádságunk: 
Mennyei Atyám, azt tanítod az Igédben, hogy ha valaki Jézus nevében kéri Tőled a Szent 

Szellemedet, Te örömmel odaadod Őt. 
Ezért, drága mennyei Atyám, a Te Igéd alapján, Jézus nevében kérem Tőled a Szent Szel-

lemedet. Töltsd be a szívemet a Szent Szellemeddel! Keresztelj meg a Szent Szellemeddel! 
Köszönöm, mennyei Atyám, hogy minden imámat meghallgatod és megválaszolod. 
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Ezért hitben vallást teszek: teljes a szívem a Szent Szellemeddel. Betöltekeztem, 
beteljesedtem és megkeresztelkedtem a Szent Szellemmel. Ennek jeleként nyelveken fogok 
imádkozni, ahogy a Biblia tanítja, ahogy a Szent Szellem adja a kiejtést.  

Köszönöm, drága mennyei Atyám. Köszönöm, Jézusom. A Szent Szellem örökké bennem 
van és örökké velem marad, és elvezet minden igazságra. Ámen! 

 
* Az idézett Igék a KSZE revideált Bibliából származnak, amely a King James kiadás számozását követi. 
A függőleges vonallal jelzett részek más fordításból származnak. 

 

 


